

Supplementary Sheet for Course Registration (Taught Postgraduate Programmes)
- 2024 Summer Term

科目註冊補充資料 (授課式研究生課程) - 2024 年夏季學期

Please refer to the Programme Regulations ([3-credit-unit System](#) or [5-credit System](#)) for the information on the graduation requirements. For enquiries regarding the planning of your study and choice of electives, please contact Lee Shau Kee School of Business and Administration at 2768 6940 or by email: ba_admissions@hkmu.edu.hk.

請留意課程規例 ([三學分學制](#) 或 [五學分學制](#)) 中有關課程的畢業要求。有關學習規劃及選修科目的查詢，請聯絡李兆基商業管理學院 (電話：2768 6940，電郵：ba_admissions@hkmu.edu.hk)。

The following courses will be offered by Lee Shau Kee School of Business and Administration in 2024 Summer term:

李兆基商業管理學院將於 2024 年夏季學期開辦以下科目：

3-credit-unit System (Admitted in or after Summer Term 2022-2023)

三學分學制 (於 2022-2023 學年夏季學期或之後入學)

Course Code 科目編號	Course Title 科目名稱	Duration (terms) 為期(學期)	No. of Credits 學分
ACY 8026BEF	Advanced Auditing	2	6
BUS 8008BEF	Business Administration Perspectives	1	12
BUS 8070BCF	可持續發展商業實踐	1	6
CGV 8012BEF	Corporate Secretaryship and Compliance	1	6
FIN 8033BCF	企業財務投資增長策略	1	6
FIN 8050BEF	Investment and Portfolio Analysis	1	6
FIN 8062BEF	Treasury and Financial Management	1	3
IB 8090BCF	國際管理策略	1	6
IB 8093BEF	Developing Cohesive Strategies: The Case of Asia Pacific	1	6
LAW 8010BEF	Hong Kong Corporate Law	1	6
MGT 8038BEF	Managing Knowledge	1	6
MKT 8077BCF	品牌管理與行銷	1	6
MKT 8095BEF	Contemporary Issues in Marketing	1	6

Remark 備註:

- (i) Part-time students of **Master of Corporate Governance and Compliance (MCGCF / MCGCF-S)** programme are only allowed to enrol in ONE course per term (excluding BUS 8028BEF), unless the other course(s) concerned is/are retake/deferred course(s) or under special circumstances with prior approval from the School.

[企業管治及合規審查碩士課程](#)的兼讀制學生每學期只可以修讀一門科目(BUS 8028BEF 除外)，除非其他修讀科目屬重修/延修科目，或學生在特殊情況下獲學院事先批准。

5-credit-unit System (Admitted in or before Spring Term 2022-2023)

五學分學制 (於 2022-2023 學年春季學期或之前入學)

Course Code 科目編號	Course Title 科目名稱	Duration (terms) 為期(學期)	No. of Credits 學分
ACT B811F	Financial Accounting and Taxation	1	10
ACT B864F	Tax Framework	1	5
BUS B870CF	可持續發展商業實踐	1	10
BUS B889F	Engagement in Professional Practice	1	20
CGV B812F	Corporate Secretaryship and Compliance	1	10
DB B879F	Leadership in the Digital Age	1	10
FIN B833CF	企業財務	1	10
IB B890CF	國際管理策略	1	10
IB B893F	Strategic Issues for Management in the Asia Pacific Region	1	10
MGT B838F	Managing Knowledge	1	10
MKT B895F	Contemporary Issues in Marketing	1	10

Remark 備註:

- (i) Part-time students of **Master of Corporate Governance (MCGF / MCGF-S)** programme are only allowed to enrol in ONE course per term (excluding BUS B808F/ BUS B828F), unless the other course(s) concerned is/are retake/deferred course(s) or under special circumstances with prior approval from the School.

企業管治碩士課程的兼讀制學生每學期只可以修讀一門科目(BUS B808F/ BUS B828F 除外)，除非其他修讀科目屬重修/延修科目，或學生在特殊情況下獲學院事先批准。

Students may also refer to the University's [website](#) for details on courses (3-credit-unit System and 5-credit System) offered by Lee Shau Kee School of Business and Administration in 2024 Summer term.

同學可前往大學[網頁](#)參閱李兆基商業管理學院於 2024 年夏季學期開辦之三學分制及五學分學制科目詳情。